
 
   

 

Reactie Oosterpoort op het visitatierapport 

 

De afgelopen periode heeft de visitatie over de periode 2018-2022 plaatsgevonden. Oosterpoort 
wilde deze visitatie gebruiken om niet alleen terug te kijken maar juist ook de brug te slaan naar ons 
nieuwe ondernemingsplan.  
 

Wij zijn erg tevreden met dit resultaat en de inhoudelijke complimenten en verbeterpunten.  
We herkennen het genuanceerde beeld dat geschetst wordt en zien dat onze belanghouders de 
prestaties van Oosterpoort de afgelopen jaren waarderen en dat er ook ruimte is om zaken te 
verbeteren waar wij mee aan de slag kunnen. De relatie met HV Woonbelang is een essentieel 
verbeterpunt waar we alleen samen met Woonbelang aan kunnen werken. De eerste stappen om dit 
te verbeteren zijn reeds gezet. 
 
De dialoogsessie was een goede aanvulling op de visitatie. 
Tijdens deze mooie stakeholders dialoog met onze belangrijkste stakeholders, voorgezeten door de 
visitatiecommissie, werd duidelijk dat de belangen van onze stakeholders veel overeenkomsten 
kennen maar soms ook echt anders zijn. De thema’s betaalbaarheid, beschikbaarheid, duurzaamheid 
en leefbaarheid zijn stuk voor stuk van grote waarde voor onze doelgroepen en de lokale 
gemeenschap. Ondanks dat wij zijn een financieel gezonde corporatie zijn met behoorlijk wat 
mogelijkheden om op elk onderdeel bij te dragen aan de opgave, kunnen we het alleen samen met 
hen waarmaken, en moeten we net als onze partners toch keuzes maken. Als corporatie wegen we 
de belangen van onze stakeholders en nemen die mee in onze verantwoordelijkheid om de juiste 
volkshuisvestelijke keuzes te maken. Wij hopen dat de continue dialoog met ons maar ook met 
elkaar bijdraagt aan het maken van de juiste keuzes maar ook aan het begrip voor afwijkende keuzes. 
Met de input van het visitatierapport en de uitkomsten van de stakeholders dialoog kunnen wij 
verder in het afronden van onze nieuwe koers. Daar zijn wij van overtuigd.  
 
Tot slot 
We bedanken daarom al onze stakeholders voor hun constructieve bijdrage waarin de complimenten 
en soms kritische noten ons verder kunnen helpen de aankomende jaren. Ook danken wij de visitatie 
commissie voor hun enthousiasme gedurende dit traject en hun genuanceerde kijk op de prestaties 
en de complexiteit van het werk van een corporatie. De gesprekken en verhalen achter de lijstjes, 
soms succesvol en soms niet, zeggen vaak meer dan sec de cijfers zelf en dat hebben wij zelf ook 
gedurende deze visitatie wederom ervaren. Als laatste spreken we onze waardering en trots uit voor 
de collega’s van Oosterpoort voor hun prestaties de afgelopen 4 jaar. 
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